
 
 

Aan de leden van de Gemeenteraad  

en het college van Burgemeester en Wethouders 

Van Ridderkerk 

 

Ridderkerk,  

 

Betreft: jaarverslag 2019 

 

 

Mijne dames en Heren, Geacht college, 

 

 

Bij deze bieden wij wederom het jaarverslag over het jaar 2019 van de werkgroep 

‘fairtrade’ van de gemeente Ridderkerk aan.  

 

We kunnen constateren dat de werkgroep ook het afgelopen veel in de belangsteling heeft 

gestaan. We zijn erg blij met de steun van de gemeente, met name op het vlak van 

ambtelijke ondersteuning en de beschikbaarstelling van een werkervaringsplaats.  

We hebben het afgelopen jaar de fairtrade titel weten te continueren en uit te bouwen. 

Belangrijk is dat we daarbij pogingen hebben ondernomen om fairtrade meer de 

verbinden met bredere duurzaamheidsthema’s – welke ook vaak iets dichter bij de meeste 

bewoners staan – en te plaatsen in een positief verhaal: fairtrade als lakmoesttest voor een 

duurzame gemeente. 

 

Voor deze benadering heeft Ridderkerk ook buiten de gemeente grenzen waardering 

gekregen. Dit uitte zich bijvoorbeeld in de succesvolle regiovergadering die we afgelopen 

jaar hebben gehouden in het stadhuis. Daarbij waren vertegenwoordigers van fairtrade 

gemeenten uit Noord-Holland, Zuid-Holland en Zeeland aanwezig. De aanpak in 

Ridderkerk wordt over het algemeen als een voorbeeld voor andere gemeenten gezien: 

weliswaar gefocused op fairtrade, maar gekoppeld aan een bredere en positieve 

veranderagenda. Inmiddels zijn buurtgemeenten druk bezig het voorbeeld van Ridderkerk 

te volgen. Met name Hendrik-Ido-Ambacht heeft belangrijke stappen gezet. Wij denken 

dat dit een positieve ontwikkeling is. Hoe meer buurgemeenten fairtrade worden, hoe 

makkelijker het ook voor Ridderkerk is om schaalvoordelen te behalen. Barendrecht 

volgt en zelfs Rotterdam is bezig om het model van Ridderkerk te volgen. Rotterdam was 

een fairtrade gemeente, maar had moeite om dit predicaat te continueren.   

 

We hebben inmiddels in een rapportage richting de landelijke organisatie onze tweede 

continueringsaanvraag ingediend. We zijn optimistisch dat Ridderkerk zich ook voor de 

komende jaren als fairtrade gemeente kan profileren. We zijn dankbaar dat het college 

onze ambitie daarbij steunt en hopen dat we ook nadere afspraken kunnen maken omtrent 

de verbredings- en verdiepingsstrategie die we voorstellen.  In het bijgevoegde 



 
jaarverslag over 2019 staan de eerste contouren van deze ambitie al een beetje 

uitgewerkt. 

  

Voor dit moment, in ieder geval hartelijk dank voor de steun in het afgelopen jaar. 

 

Met hartelijke groeten, 

 
Prof. Dr. Rob van Tulder 

Voorzitter werkgroep Fairtrade Ridderkerk 
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